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Dnes, tedy 14.ledna 2022 přinesl web Orwell City další velice zajímavý článek, jehož úvahy mohu
potvrdit z vlastní zkušenosti. Ještě tento podzim, než začala další fašistická státní šikana zdravých
neočkovaných, jsem byla několikrát v zahraničí na pracovní – služební cestě. Já sama jsem
pochopitelně neočkovaná a rozhodně se za žádných okolností očkovat ani nikdy nenechám. Ale
někteří mí kolegové v práci očkováni jsou. Během pobytu jsem s nimi trávila mnoho času, jak při
samotné montáži na Frankfurther Messe, tak na hotelu po práci. Celou dobu pobytu jsem trpěla
urputnými a velice silnými bolestmi hlavy a častými závratěmi. Nezabíralo na to nic, Ibalgin rapid
caps 400 bolest na chvíli zmírnil, ale vzápětí začala znova a ještě urputněji. Bylo to k nevydržení a
přešlo to teprve po několika dnech po našem návratu z Německa. Netušila jsem proč, ale nyní to již
začínám tušit. Mnoho neočkovaných lidí se diví, proč se jim z pobytu v blízkosti naočkovaných lidí
dělá špatně. Mnozí si nejspíš myslí, že se nakazili tím slavným módním mediálním virem. Mě to samé
napadlo také, ale ukazuje se, že vše je ještě jinak

Ovšem výzkumný tým La Quinta Columna již před několika měsíci nabídl jiné vysvětlení: oxid
grafenu přítomný v těle naočkovaných vyzařuje mnohonásobné frekvence, které nakonec ovlivňují
také ty, kteří očkováni nejsou, a způsobují jim tak nevolnost. Další podrobnosti najdete v
následujícím videu, které přineslo Orwell City na svém videokanále Orwellito:

Odkaz na rumble.com

Přepis zvukové stopy videa:
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Ricardo Delgado: Tato otázka říká: „Jak to, že když navštívím své rodiče a zůstanu v
jejich domě, cítím náhle závratě a nevyrovnanost? Oba jsou očkovaní a já ne.“

Dříve jsme mluvili o kontaminaci.

Dr. Sevillano: Ano, ano. To slýchám velmi často. Mnoho lidí mi to říká. Moje sestra mi
to sama řekla. Žije s očkovanými lidmi a řekla mi, že poslední dobou má bušení srdce a
tak. A druhý den jsem se s ní hádal. Řekla mi: ‚Mohlo by to být tak a tak…‘. Nevím, co jí
na to mám říct.

Říkám vám, teoreticky někdo s grafenem v těle může emitovat elektrofrekvence .
Teoreticky to lze. Články existují .

Ricardo zjistil tyto vlny u svých rodičů .

Takže víme, že očkovaní lidé emitují jakési záření. Mohlo by se stát, že vysílají frekvence
až do té míry, že způsobují závratě nebo bušení srdce, jako moje sestra. To závisí na
signálu, který přijali, ale také na jejich tělesné teplotě, fyzické aktivitě, která ji zvyšuje…
To znamená, že záleží na mnoha různých faktorech. Ale je to skutečně možné. Je možné,
že pokud jsou v místě, kde je mnoho vln, tak grafen, který mají v těle, je znásobuje.
Možná tak mohou skutečně i ostatním způsobovat závratě.

A z toho pak získáte tyto příběhy lidí, kteří vám říkají, že spali s nevím kým, a pak je jim
špatně. Chci říct, sama Astrid Stuckelbergerová nám to říká. Zkoumá, jak je grafen
nakažlivý. Ale ne, madam. To není nakažlivé. Tím to není. Grafen jednoduše vysílá
signály. Proto se lidem dělá špatně. Cítí se špatně, protože jsou ozařováni. Chci říct, to je
něco, co musíme v určitém okamžiku stanovit. Ale doufám, že na to již nebudeme muset
dělat studie, ale snad to budeme mít dříve vše za sebou, jak to vždycky říkám.

Dr. Astrid Stuckelberger hovoří o oxidu grafenu, parazitech a tranzistorech nalezených
ve vakcínách
14. ledna 2022

V exkluzivním rozhovoru pro CONUVIVE Mundial (Světová rada OSN pro „život a
pravdu“) Dr. Astrid Stuckelberger hovořila o hrozivých zjištěních, které učinila jak ona
sama tak i několik dalších vědců z celého světa a to o obsahu covid vakcín, přičemž
zmínila výskyty od oxidu grafenu až po parazity a nano a biotechnologie.
Orwell City zveřejnilo jeden z klíčových úryvků z tohoto rozhovoruna videokanále
„Orwellito“ na rumble.com.

Odkaz na video na rumble.com

Dr. Astrid Stucklberger: Nyní. Takže když víte, že oxid grafenu je vlastně jakýsi
urychlovač a může vstupovat do tkáně velmi rychle, a pak také víte, že vědecky, při pitvě,
po smrti… Pitvu mají na dlouhou dobu zakázanou, protože věděli, že virus nenajdeme.
Ale teď se vědci dívají na… Víte, provádějí pitvy. Zjistili tedy, že protein Spike není jen na
jednom místě (tam, kde vás někdo píchne). Je naprosto všude v těle. V orgánech, v
tkáních a ve všech tekutinách a v „oběhovém systému“. A to rozhodně není normální.

A jak to může jít a přepravovat? Moje hypotéza je, že je to oxid grafenu. Takže to
znamená, že pokud je Spike protein skutečně toxický, oxid grafenu je tím, co jej všude
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transportuje. A nevíme, zda je „zabijákem“ oxid grafenu nebo Spike protein. Protože
vlastně při pitvě sportovců, dokonce i v jejich mozcích, najdete koagulaci krve. A je tak
hustá, že by to pouze Spike protein nedokázal. Tak tohle je velmi zvláštní. Tuto
mikrokoagulaci můžete měřit pomocí testu D-dimeru . Test D-dimeru.

Dobře, to je první bod. Na Spike protein a oxid grafenu se můžeme dívat jako na
kombinaci, která putuje do celého těla a mozku. Ale nejsem si jistý, že Spike protein je
skutečně tím pravým „zabijákem“. Profesor Bhakti ale říká, že Spike protein spouští
autoimunitní reakce. Ale nemáme pro to žádný důkaz, protože neexistuje žádný Spike…
Neexistuje žádná izolace virů . Takže o tom stále pochybuji, a to je tam ještě oxid
grafenu. Ale teď… budu mluvit více o oxidu grafenu později.

Ale chci říct, že existuje ještě další skupina vědců v Německu, Patolog, profesor Arne
Burckhardt a profesor Langer , společně s Reinerem Fuellmichem — právníkem —
uspořádali tiskovou konferenci kam vzali elektronický mikroskop. Dali pod něj vzorek
očkovací látky, ukázali ji na obrazovce a potvrdili přítomnost oxidu grafenu ve
vysokých dávkách . Potvrdili přítomnost kovů, které nemají vůbec nic společného s
experimentální vakcínou. Je to třeba chrom a nikl. A našli tam také nějaký druh
parazitů a také jakýsi tranzistor . A oni řekli: „Musíme nyní prozkoumat, co je to za
tranzistor.“

Ale když udělali tuto „fázi“ výzkumu toho, co je ve vakcíně, řekli na tiskové konferenci,
že kdokoli… „Teď, když jsme jim řekli, co je ve vakcíně… Každý, kdo vyrábí tuto
experimentální vakcínu a vnucuje ji lidem, bude obviněn v mezinárodním procesu.
Protože se jednoznačně dopouští zločinu, protože všechny složky vakcíny jsou pro lidi
toxické.“

Práce ve výzkumné skupině je často stejná jako detektivní práce. Takže i další skupina
vědců, která udělala totéž, jsou Dr. Carrie Madej a Dr. Zalewski, kteří jsou… Víte, jeden z
nich je archeolog. Druhý pracoval v laboratoři společnosti Pfizer. A pak, Dr. Ariana Love.
Také se na to podívali ještě trochu jiným způsobem. Dali parazita pod mikroskop při
tělesné teplotě. A také ta vajíčka, protože našli cosi jako nano-vejce, nano něco… Víš, je
tam víc věcí. A zjistili, že z tohoto vajíčka se při tělesné teplotě stane parazit, který se
vylíhne. A že je to Hydra Vulgaris .

A to je velmi, velmi zvláštní. Velmi znepokojující. Nikdy jsme to neviděli v žádné lékařské
knize. Řekli to i ti odborníci. Tak to je další záhada. Znamená to, že je toho ve vakcíně
mnohem víc, než nyní víme. A že mají různé šarže s různými účinky… Víte, existují šarže
s různým rizikem, že po ní lidé zemřou nebo ne. To je jedna věc.

Teď se musím dostat k poslední části… Nejnovější nebezpečí, která nyní nacházíme… A
to díky profesoru Camprovi z Madridu. Jeho poslední a závěrečná zpráva se dotýká
jednoho opravdu, opravdu zajímavého bodu. A přesně odpovídá tomu, čemu se ve WHO
říká chemické nebezpečí. Protože pokud máte chemickou intoxikaci nebo otravu, vytvoří
se v těle infekce. Nebo to způsobí infarkt. Nebo se vytváří to a to.

Zjistili tedy, že ve skutečnosti má tento grafen potenciál, výkon, který činí (záření)
tisíckrát vyšší, protože grafen je ionizátor. Je tam ionizace. Nejsem odborník, ale ten
koncept si pamatuji. Existuje ionizace, která znásobuje záření zhruba 1000krát, což
znamená, že potencionizovali grafen. A že je tedy velmi citlivý na záření. A podle
výzkumné skupiny ze Španělska, La Quinta Columna a profesora Campra , tak ve
skutečnosti lidé umírají na akutní ozáření a ne na cokoliv jiného. Akutní ozáření . A
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toto ozáření sráží krev a ta nemůže být transportována. A to je důvod, proč by
fotbalisté nebo sportovci měli přestat sportovat, pokud dostali vakcínu . Protože
když sportují, tak zrychlují svůj krevní oběh, a celé to zrychlení ozáření se tak vyhrotí, že
se jim zastaví srdce oni padnou mrtví k zemi.

A já říkám svým přátelům: „Vy jste infektologové, často mluvíte více o infekčních
nemocech.“ Říkám jim: „Opravdu si myslíte, že by fotbalista, který padne mrtvý na
fotbalovém hřišti byl zabit virem… Mysleli jste si, že je to virus? Že je to natolik infekční?
Není to virus. To zkrátka není možné. Nemůžete jen tak zemřít na infarkt na hřišti
jen kvůli infekční nemoci. Je to vysoce jedovatá chemikálie .“

A víc nevíme, ale jsem si skoro jistý, že toho tam najdeme víc. Faktem tedy je, že bychom
neměli dávat krev nikomu, pokud jsme očkovaní, protože jsou v ní nanočástice. A že se ty
nanočástice přenášejí z člověka na člověka. Jsou tedy v podstatě „nakažlivé“. Je to
vakcína a jsou to skutečně nanočástice, které z ní „vylétávají“? To ještě s jistotou nevíme.
Ale oni říkají, že ve skutečnosti mohou být tyto nanočástice přenášeny jako jed .
S očkovanými lidmi musíme být tedy velmi opatrní, protože jakmile byli jednou
experimentálně očkováni, tak na začátku vypouštějí mnohem více těchto toxických
nanočástic.

Je to tedy velmi… Nevíme všechno, ale víme, že u očkovaných lidí je velmi vysoké riziko
onemocnění. A také to mohou snadno přenést na svého partnera, pokud s nimi spí.
Pokud se dokonce jenom drží za ruce. Mluvil jsem s různými lékaři, kteří mi řekli, že jsou
páry, které se jen drží za ruce, a jeden z nich je očkovaný a ten druhý ne. Druhý pak
přichází na vyšetření a má vysokou úroveň D-dimeru a grafenu .

Takže nanočástice grafenu se přenášejí z člověka na člověka velmi snadno a velmi
rychle. A je hodně důležité, aby lidé pochopili, že si musí detoxikovat krev. Teď o
tom budeme mluvit. Detoxikujte a odeberte tím potenciál toxickým grafenovým
nanočásticím.
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